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Referat fra Bestyrelsesmøde d.  
Deltagere:  Jan Levsen (JL), Brian Jakobsen (BJ), Carsten Sørensen (CS), 
Michael N. Jensen (MJ) og Michael Hansen (MH) 
 
Manglende:  LJ 
 
Dagsorden: 1. Valg af referent 
  2. Godkendelse af referat 
  3. Generalforsamling 
  4. Regnskab 
  5. Budget 
  6. EBA - hvad laves der i vinterperioden? 
  7. Licitation af vedligehold af grønne områder 
  8. Vintertjeneste 
  9. Diverse 
  10. Næste møde 
 

 
1.  Valg af referent blev MH 
 
2. Godkendelse af referat 

Referatet blev godkendt 

3. Generalforsamling 

Der indkaldes til generalforsamling den 30/3 kl. 19:30. 

MNJ står for bestilling af lokaler, øl og vand. BJ står for indkaldelse. 

Hvis der ikke kan vedtages vedtægtsændringer på generalforsamlingen afholdes 
ekstraordinær generalforsamling den 27/4 kl. 19:30 på del 4’s legeplads. 

MPH laver stemmesseddeler hvorpå der også er fortrykt plads til at kunne skrive 
en emailadresse som bestyrelsen kan bruge til at kommunikere med grundejeren. 
Yderligere skal hjemmesiden også forberedes til tilmelding af emailadresser. 

CS laver et udkast til bestyrelsens beretning omkring vedligeholdelse af de grønne 
områder 

MNJ laver et udkast til bestyrelsens beretning indeholdende velkomst og 
hastighedsdæmpende tiltag. 

På næste bestyrelsesmøde færdiggøres beretningen. 
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4. Regnskab 

BJ gennemgik regnskabet for 2010 

5. Budget 
 
BJ gennemgik budgettet for 2011 

6. EBA - hvad laves der i vinterperioden? 
 
Det blev besluttet at EBA skal spørges omkring beskæring i vintertiden og om 
dette foretages. 
CS får EBA til at sende en samlet pris for 2011 inkl. moms og dyrtidstillæg inden 
generalforsamlingen. 

7. Licitation af vedligehold af grønne områder 
 
CS har talt med en ingeniør vedr. udformning af udbudsmateriale. 

Det blev besluttet at vi skal have et overslag på prisen for udarbejdelsen af 
udbudsmaterialet. 

8. Vintertjeneste 
 
Der er i bestyrelsen tilfredshed med den vintertjeneste kommunen har indtil videre 
har udført. 

Hvis der ekstraordinært skal spredes sand som følge af udbredt tilisning af 
vejbanerne aftales dette ad hoc. 

9. Diverse 
 
MNJ undersøger om grundejerforeningen selv skal stå for vedligeholdelsen af 
kloak og fjernvarme i området. 

10. Næste møde 
 
24/3 kl. 20:00 hos BJ, Sletten 42. 


